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柬京都没谷区代々木 5 一 1 4 -1 2 
一般财团法人 雹氮安全璋境研究所

掣品韶汪部
5- 14- 12. Yoyogi . Shibuya-Ku. Tokyo 

Japan E1ectrica 1 Safety & Environment techno10gy Laboratories(JET) 
Product Certification Division 

2018年 9月 13日付 It 专扣申)6Jj.~飞仨纪吉京 L 1:二下言己ω特定雹氮用品 l二

台~主 Lτl主、同封ω遁合同等汪明害ωt 元。 2018年12月 4日付l二τ

交付 ð机、 2025年12月 3日东它有劲飞:(11)毛二左去比知 b世 L 京寸 。
1 hereby info rm you that wi t h respect to th e appl ication of Sep 13.2018. for conform ity assessment for the 
specified product hereunder . the ce r tificate . as enclosed herewith . was issued on Dec 4. 20 18 and the t erm 
of val idity of t h is cer ti f icate is f rom t he da t e of its issue to Dec 3.2025. 

-FU ---ma 

1 . 受 付 番 τc 吉F
Project No. 

2 . 特定雹氮用品名
Product 

3 . 掣 c (J) 型口口

Model 

A 1 8 Y 0 5 6 1 

ZP轨?Eryu-F
HVFF 

4. 在明害番号 : JET7513- 1 2011 - 1002

5 . 掣造工塌名 (Manufactu r e r )

也ress 所 :

氏名又 l在名称 :

ROOM 2. NO.318 JINCHANG RD. JINXI TOWN. KUNSHAN. JIANGSU 
PROVINCE. CHINA 

SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE AND PLASTIC PRODUCTS CO. . 
LTD. 

6 . 型 式 (Type)

耐熟性t:二)~饱簸. A程， 罔一银心槽造 ( 2XO . 75 rmf)

, 



通合同等~iE明害
Statement of Conformity Assessment 

雹氮用品安全法第 8 条第 1 项 l二规定9";'己技俯基率及rJ.同法第 9 条第
2 填ω程 ;黄崖菜省舍它定的毛基率 (法第 9 条第 1 项第 2 号 l二保毛槟
查 l二保毛毛 ωl二限.Q ) I二遁合 Lτ 扒在二占去汪明 L 京寸
1 hereby cert i fy that the product ment i oned be 1侧 C例pl ies with the technical requirements stipulated in Paragraph 1 of 
Article 8 of Electrical Appl iances and Materials Safety Act(here under referred to as the Act) and the requi r伽nts defin创 by
the ordinance of the Ministry of Economy. Trade and lndustry based on Paragraph 2 of Artlcle 9 of the Act (1 imited to lt阳 2
of Paragraph 1 of Article 9 for lnspection of the Act). 

1 . 汪明害番号 : J E T 7 5 1 3 - 1 201 1 - 1 002 
Statement Number 

2 . 交付年月曰 : 2018 年 12 月 4 日
Effective Date Dece.ber 4 2018 

3 . 有劲年月曰 : 2025 年 1 2 月 3 日
申Date oif AVali d 者itv Decelber J 2025 

4 . 名 队ppl icant) 
住 所 ROOM 2. NO. 318 JINCHANG RO. JINXI TOWN. KUNSHAN. 
Address JIANGSU PROVINCE. CHINA 
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5 . 特定重氮用品名: 专ω他ωt' 二)I..-::J - t-:' 

6 . 型式 ω 区分 : 另IJ低ωCð王"

7 . 掣造工塌名 (Manufacturer)
住所 ROOM 2. NO. 318 JINCHANG RO. JINXI TOWN. KUNSHAN. 
Address J 1 ANGSU PROV 1 NCE. CH 1 NA 

氏名又 l主名称 SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE ANO PLASTIC PROOUCTS 
Name CO.. L TO. 

8 . 通用拭般规格 : 雹氮用品ω技俯上ω基率去定的毛省舍ω解积
App l ied Standard for Testing Oescription of the technical requirements by the IIETl Ordinance 

另IJ :轰第一 1 ( 1). ( 6 ) 及rJ. (9) 

Append i x 1 Sect i on 1. (1). (6) and (9) 

9 . 遁合性横查ω方法 (Test ing lIethod for Conformi ty Assessment) 

1)京联用ω特定雹氮用品l二 -:)L 、τl主、雹氮用品ω技街上ω基率去定的毛省舍ω
解积l二定的毛方法
With respect to testing for Category A products. the testing meth创 is based on the technical requiren阳ts of the 

2) 当鼓特定雹氮用品l二保毛届出事案者又l在事棠塌|二部 It~己梭查言爱情|二?υτl主、
雹氮用品安全法施行规则别表第四ω楼查敌情ω棚l二揭 11毛楼查敌情二cl二号机
号?机同表ω技街上ω基率仍棚l二揭11毛方法
With respect to inspection faci 1 ities required for Category A products at the factory. Testing Methωdescr i bed i n the co 1 umn 
of the techn 1 ca 1 requ 1 rements for each 1 nspect 1 on fac 111 t 1 es 1 n the co IlJII1 of 1 nspect 1 on fac 111 t i es i s shown i n the Append i x 4 of 
Enforc田nent Regu 1 at i ons of the Act 

一 1 3 一-
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1 O. 注意事项

1) 二ω遁合同等汪明喜l主、提出在机仨拭跋用ω雹氮用品!二罔 LτE平俑去行?仨
上它交付 L仨毛ω飞-: if.:, L) 、 同一ω型式ω区分l二if.:，毛雹氮用品 l二?υτ雹氮用
品安全法第 8条 1 项l二规定寸毛技衔基率遁合硅琵ω萎穆去履行 L仨二 t 去示
寸毛ω -C: I在岛"主甘Iv。
This Statement of Conformity Assessment, which is issued on the evaluation of the submitted test-use 

Electrica l Appl iances and Materials, does not signify that the Obl igation to Comply with Requirements, 

which is prescribed at Paragraph 1 of Article 8 of the Act, i s fulfi 1 led on Electrical Appl iances and 
Mater ials in the same Type Classificat i on 

2) 二 ω遁合同等汪明害!在、另1]低l二言己戴在机τL、毛型式ω区分ω能因内及tJ.区分
ω牵;ãJj.合扣itl二 --:)l，飞τω♂井有劲飞7寸。
This Statement of Conformity Assessment is val id only for Electrical Appl iances and Materials within 

the Type élassifications and their combination as stated in the attached "Type Classification". 

一般财团法人 雹氮安全多景研究所
Japan Electrical Safety & Envirorynent 悔~1，佬ylaborator i es (J盯)

理事是藤 田 康久
V 二~占.<:;{/

柬京都没谷区代々木 5 -14- 1 2
(5- 14-12. Yoyogi . Sh ibuya-ku. Tokyo, Japan) 

汪明害番号 : J E T 7 5 1 3 - 1 2 0 1 1 - 1 00 2 
一- 2 3 一一
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通合同等~iE明害别优
Statement of Cortformity Assessment 

型 式 ① 区 分
Type Classificat ion 

要 素 区 分
Factor Classification 

章色稼体ω主材料 (1)耐熟性E二)[.，混合物ω毛的
Insulation materials Heat resistant polyvinyl chloride 

尊体ω程额 (1) A程ω也仍
Conductor type Type A 

锦心ω惰造(主担心巨二)[.，:::J- t-:'ω塌合去除< 0 ) (1)同一的毛ω
Core structure (except single-core PVC cords) Same 

汪明毒番号 : JET7513-12011-1002
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